
Profesor dr hab. Jan Miodek: Jako językoznawca od ponad półwiecza, staram się propagować 

poprawną polszczyznę. I wiem, że jakieś sukcesy w tym polu odnoszę. Natomiast jako pieszy, nie 

mam żadnych szans w starciu, w zetknięciu z samochodem. Jako pieszy nie mam żadnych szans. My 

wszyscy piesi, pamiętajmy o tym na co dzień. Że nie mamy w starciu z pojazdem żadnych szans. Stąd 

mój apel o uwagę, o rozwagę, o rozsądek.  


